



Addendum # 1

Date: March 4, 2020

Project: RFSO Refrigeration Services

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

PART 1, Section 10.0 Optional Site Visit:

ADD:

Arrangements have been made for another opportunity to visit the work site.

This second site visit will be held on March 9, 2020 at 9h30 at the Saint-Hyacinthe Research and Development Centre located at 3600 Casavant West Boulevard, Saint-Hyacinthe, Quebec.

All other terms and conditions remain the same



Addendum # 1

Date: 4 Mars 2020

Projet: DOàC Services de Réfrigération

The English version can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Partie 1, Section 10.0 Visite des lieux facultative

AJOUTER :

Des dispositions ont été prises afin de donner aux soumissionnaires une nouvelle opportunité de visiter les lieux. Cette seconde visite se tiendra au Centre de Recherche et Développement de Saint-Hyacinthe 3600 Boulevard Casavant Ouest, Saint-Hyacinthe, le 9 Mars 2020 à 9h30.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.